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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fracties Christen Unie, Vrije Socialisten, 
Beter voor Den Helder, Behoorlijk Bestuur, Vermooten, Groen Links betreffende citymarketing 

 

           Aan  de fracties Christen Unie, Vrije Socialisten 

       Beter voor Den Helder, Behoorlijk Bestuur, 

       Vermooten, Groen Links 
 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 

 

Op 2 februari 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld met betrekking tot citymarketing: 

 

Een passage uit het jaarplan 2018 citymarketing: 
‘ Sinds 17 mei 2016 is het nieuwe team citymarketing operationeel en  is uitvoering gegeven aan het 
Citymarketing Den Helder Masterplan 2016/2017. Voor het opstellen van dit jaarplan 2018 is, naast 

het Masterplan, ingespeeld op de Strategische Visie van de gemeente, de toeristische kadernota Den 

Helder bruist!, het in de kop Toeristisch Regioprofiel en marketingplan 2017 - 2020, het Beleidskader 

Cultuur en de input die is verkregen via gesprekken en overleggen met de vele stakeholders uit de 

stad. Citymarketing Den Helder zet in op bewoners, ondernemers en bezoekers. Voor het jaar 2018 is 

een aantal speerpunten genoemd die in dit jaarplan worden toegelicht. Helaas zijn er over Den Helder 

weinig cijfers bekend, wat het lastig maakt om doelstellingen te kwantificeren.’   
 

Sinds 2016 is het citymarketingteam operationeel, maar we hebben geen zicht op resultaten tot nu 

toe. Dit heeft bij de oppositiepartijen geleid tot de volgende vragen, onder de vraag vindt u ons 

antwoord: 

 

Beantwoording 

Citymarketing is een lange termijnproces. De strategische aanpak is veelomvattend. Gezocht wordt 

naar de balans in de uitvoering van de korte en lange termijn acties. Het ondernemersfonds dat 

beheerd wordt door de Stichting Ondernemen aan Zee financiert de citymarketingorganisatie Stichting 

Top van Holland (TvH)  in 2017 en 2018 (met € 300.000 per jaar)  ca. 80 % van de totale begroting. 

De gemeente stelt voor citymarketing en uitvoering activiteitenplan een subsidie beschikbaar aan TvH 

van € 45.000. Bij het vaststellen van de begroting 2017 heeft de raad in het kader van nieuw beleid 

besloten om de taken van de cultuurmakelaar onder te brengen bij TvH omdat deze praktische en op 

Den Helder gerichte rol past binnen de doelstellingen van citymarketing en hier € 25.000 voor 
beschikbaar te stellen. In aanvulling  op de raadsinformatieavond op 13 november jl. waar u door de 

citymanager van TvH uitvoerig bent geïnformeerd over de stand van zaken en het jaarplan 2018 

beantwoorden wij deze vragen als volgt: 

 
1a. Er is een masterplan en jaarplan, maar klopt het dat we nog geen jaarverslag 2016 

aangeboden hebben gekregen? 

1b. Als dat zo is, wat is hiervan de reden? 

1c. Wanneer kunnen  we een jaarverslag 2017 tegemoet zien? 

In verband met het feit dat het accent van de inspanningen van citymarketing in de tweede helft van 

2016 lag op het verder structureren van de organisatie, het optimaliseren van reeds lopende 

onderwerpen -  bijvoorbeeld citydressing, de realisatie van wifi in de publieke ruimte, de start van een 

digitaal interactief platform, het effectief inzetten van social media, het versterken van evenementen, 

artikelen in regionale en landelijke media en voortzetting van de “Den Helder Kust de Zee’ krant - is 

afgesproken dat het jaarverslag 2016 wordt gevoegd bij het jaarverslag van 2017. Het jaarverslag 

2016/2017 wordt voor 1 april 2018 ingediend.  

 
2a.  Met welke partijen is citymarketing de afgelopen jaren financieel in zee gegaan? 

2b.  Wat heeft dit tot nog toe gekost (graag inzicht in de facturen)? 
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2c. Wat heeft het tot nu toe opgebracht? 

De gemeente heeft een subsidierelatie met de stichting Top van Holland. U stelt het college een 

aantal vragen welke u formeel gezien zou moeten stellen aan het stichtingsbestuur TvH.  Het college 

kan geen inhoudelijke verantwoording afleggen over de bedrijfsvoering van de stichting. De jaarlijkse 

subsidieverantwoording en de ingediende jaarrekening 2016 heeft ons geen enkele aanleiding 

gegeven om kopieën van facturen op te vragen.   

  
3a. Welke rol heeft Cor Molenaar gespeeld? 

3b. Welke kosten waren daar aan verbonden? 

3c. Is Cor Molenaar nog steeds verbonden aan citymarketing? 

3d. Zo niet, hoe is dit financieel afgerond? 

De heer Molenaar heeft voor de stichting Top van Holland  in het tweede kwartaal van 2016  een 

strategische visie geschreven en gepresenteerd aan een brede vertegenwoordiging van ondernemers 

en stakeholders. Een van de onderdelen van deze strategische visie was het opzetten van een 

digitaal interactief platform. De brede vertegenwoordiging stemde unaniem in en afgesproken werd 

om een functioneel ontwerp te maken. Aan de hand van twee offertes waarbij zowel de prijs als het ‘ 
eigendomsrecht’ bepalend waren heeft het bestuur van TvH de keuze gemaakt en is  

de samenwerking wederzijds en in overleg beëindigd. De heer Molenaar is niet meer verbonden aan 

Citymarketing Top van Holland.  In de jaarrekening  over het boekjaar 2016 staat een bedrag van  

€ 19.150 euro opgenomen voor de werkzaamheden van de heer Molenaar.    

 
4a. Welke winkelgebieden krijgen WIFI? 

4b. Wat zijn daarvan de totale investeringen? 

4c. Welke jaarlijkse kosten zijn begroot voor onderhoud en aansluiten? 

Zoals in de RIB (RI17.0145) van 13 februari jl. aan u is medegedeeld is in de volgende 

winkelgebieden een publiek Wifi Netwerk aangelegd in opdracht van st. Top van Holland: 

Schootenplaza, Marsdiepstraat, De Riepel,  Loopuytpark, Ravelijncentrum, Binnenstad (en 

Strandopgang Paal Zes). Het eigendom en onderhoud  zijn voor citymarketing en de 

abonnementskosten worden opgebracht door de verschillende centra/ondernemers via het 

ondernemersfonds. In de begroting voor het jaar 2018 staat  € 20.000 begroot voor abonnementen en 

€ 11.000 voor onderhoud wifi. Zoals hiervoor is aangegeven hebben we de financiële verantwoording 

over het afgelopen jaar nog niet ontvangen.  In het rapport inzake de jaarrekening 2016  staat een 

bedrag opgenomen voor Wifi van € 154.339.  

   

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 

 
 
Den Helder, 21 maart 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


